

敬啓者:

特許經營連鎖店

閣下可曾想過如何以現有的資源使貴舖盈利更可觀?

我們已為閣下設想週到閣下只需參與恒隆白洋舍乾洗有限公司的「特許經營連鎖店」計 劃,便可以即時晋身盈利可觀的洗衣行業。

恒隆白洋舍是香港規模最龐大的洗衣公司,享有市場領導地位,擁有超過五十八年豐富的洗衣經驗,尤其對於清洗各類衣物、家庭用品、皮革、皮草及地毡別具心得。

恒隆白洋舍現時設有二十間分店,遍佈香港、九龍及新界各地,並自置二萬平方呎廠 房,設有各類先進的洗熨機械。

莫再猶疑,請即致電 2333 0141 與我們的營業部接洽,我們樂意與閣下詳談「特許經營 連鎖店」計劃的細則。

請即行動,勿失良機!

Dear Sir/Madam,

Re: Franchise Chain Store

Have you ever think about how to make your shop more profitable with your present resources?

That's what the Hang Lung - Hakuyosha Drycleaning Ltd is offering you - simply joins our "Franchise Chain Store" scheme, you will be able to enter a profitable field of dry-cleaning and laundry.

In Hong Kong, Hang Lung - Hakuyosha Drycleaning Ltd is the biggest and leading dry-cleaning and laundry company with over 58 years of experience. It provides a wide range of dry-cleaning and laundry services, with particular expertise in cleaning clothings, household items, leather, fur and carpets.

Today, it operates 20 service outlets throughout the territory and a 20,000sq. ft. cleaning plant that is well equipped with various kinds of advanced washing machine like dry-cleaning and laundry washers, pressers, packaging machine and sorting system.

Don't hesitate any more and call our sales department at 2333 0141 now. We look forward to discussing with you the "Franchise Chain Store" scheme in detail. Don't let this opportunity pass you by.

